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Szanowny Panie prezydencie,

Proszę o podanie informacji jak wygląda wymiana kotłów w ZGM. W listopadzie 2018 r. (źr. Rybnik.com.pl, 9 listopad
2018 r.) podano, że do wymiany pozostaje 2192 kotły. Proszę o podanie zestawienia:

- ile kotłów wymieniono od tego czasu?

- kiedy przewiduje się zmienić pozostałe kotły?

- czy przewiduje się, że ZGM zdąży przed wejściem w życie ustaleń uchwały antysmogowej?

- na jaki rodzaj ogrzewania wymieniane są stare kotły?

Proszę o podanie precyzyjnych informacji.

Z wyrazami szacunku,
Karol Szymura
radny miasta Rybnika
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